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OR.Oz.0022.33.2022 

 

 

PROTOKÓŁ NR  240/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 30 czerwca 2022 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Porządek posiedzenia. 

4. Tematy: 

4.1. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja 

Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 18 grudnia 2018 r. o powierzeniu realizacji zadania 

publicznego pod nazwą „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 

4.2. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wydatkowania środków finansowych na wykonanie nakładek asfaltowych ze ścinką  

i uzupełnieniem poboczy  dróg powiatowych w ramach zadania pn. „Poprawa 

infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego, 

polegająca na remoncie” – zajęcie stanowiska. 

4.3. Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru w sprawie przygotowania 

dokumentacji przetargowej na ubezpieczenie mienia powiatu oraz powiatowych jednostek 

organizacyjnych – zajęcie stanowiska. 

4.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim do 

prowadzenia zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja polegająca na remoncie  

i wyposażeniu budynku Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – w podziale na II etapy” na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27, położonych 

przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta Aleksandrów Kujawski. 

4.5. Projekty umów o zorganizowanie stażu / praktyki dla uczestników projektu pn. „Szkoła 

zawodowa szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 

10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 

2014 – 2020. 

4.6. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie wyboru 

wykonawcy ubezpieczenia NNW dla 8 uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim uczestniczących w stażach / praktykach zawodowych w ramach projektu pn. 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 

10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 

2014 – 2020. 
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4.7. Projekty umów powierzenia przetwarzania danych osobowych w związku z realizacją 

projektu  pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

5. Sprawy różne. 

6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 30 czerwca 2022 r. o godzinie 10:30.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek i Małgorzata Wdowczyk. Małgorzata 

Wdowczyk uczestniczy w posiedzeniu w trybie zdalnym. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy: Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.1. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety 

Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 18 grudnia 2018 r. o powierzeniu 

realizacji zadania publicznego pod nazwą „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej  

w Grabiu”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.1. Projekt aneksu do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia  

18 grudnia 2018 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą „Prowadzenie 

Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 
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Pan Mariusz Możdżeń – Wojewoda Kujawsko – Pomorski zwiększył plan dotacji celowej  

na 2022 r. z przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącej działalności domu pomocy 

społecznej i na pomoc dla domu pomocy społecznej w przeciwdziałaniu skutkom 

rozprzestrzeniania się wirusa SARS-Cov2 z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. Środki te 

zostały przyjęte do budżetu powiatu na ostatniej sesji Rady Powiatu. W celu wprowadzenia 

aktualnej kwoty dotacji dla DPS w Grabiu konieczne jest zawarcie przedmiotowego aneksu 

do umowy. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks 

do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą  

w Toruniu dnia 18 grudnia 2018 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą 

„Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. 

Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 18 grudnia 2018 r. o powierzeniu 

realizacji zadania publicznego pod nazwą „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej  

w Grabiu”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

29 czerwca 2022 r. znak: PI.072.4.2.2022 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia  

18 grudnia 2018 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą „Prowadzenie 

Domu Pomocy Społecznej w Grabiu”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.2. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wydatkowania środków finansowych na wykonanie nakładek asfaltowych 

ze ścinką i uzupełnieniem poboczy  dróg powiatowych w ramach zadania pn. 

„Poprawa infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego, polegająca na remoncie” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.2. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wydatkowania środków finansowych 

na wykonanie nakładek asfaltowych ze ścinką i uzupełnieniem poboczy  dróg powiatowych  

w ramach zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie 

powiatu aleksandrowskiego, polegająca na remoncie”. 
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Pan Mariusz Możdżeń – środki finansowe są zabezpieczone w budżecie powiatu. Dyrektor 

ZDP wymienia odcinki dróg, które proponuje wyremontować.  

 

Pani Lidia Tokarska – to są odcinki dróg w krytycznym stanie, którymi trzeba się zająć.  

 

Pani Paulina Smykowska – na remont drogi powiatowej nr 2623C Kuczkowo – Wola 

Bachorna (odcinek ok. 200 mb.) i nr 2608C Konradowo – Siniarzewo (odcinek ok. 220 mb.) 

jest już dokumentacja techniczna, natomiast na drogi nr 2619C Koneck – Jaranowo (odcinek 

ok. 200 mb.) i nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin (odcinek ok. 100 mb.) brak jest dokumentacji 

technicznej i Zarząd Dróg Powiatowych musi zlecić jej wykonanie.  

 

Pani Lidia Tokarska – dlaczego środków finansowych zabezpieczonych w budżecie nie 

wykorzystujemy na remonty dróg, na które mamy wykonaną dokumentacje techniczną? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – Dyrektor ZDP wymienił odcinki dróg w najgorszym stanie. Dwie 

pierwsze drogi były już w ubiegłym roku typowane do remontu.  

 

Pani Lidia Tokarska – oprócz dokumentacji na remont dróg nr 2623C Kuczkowo – Wola 

Bachorna i nr 2608C Konradowo – Siniarzewo mamy jeszcze dwie dokumentacje.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – te dwie dokumentacje są typowo na remont, a pozostałe możliwe, 

że dotyczą inwestycji.  

 

Pani Lidia Tokarska – niemniej pierwsze musimy zlecić wykonanie dokumentacji na te dwie 

drogi nr 2619C Koneck – Jaranowo oraz nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin i dopiero po jej 

wykonaniu możemy przystąpić do remontu dróg. Wydamy środki na dokumentacje i nie 

wiadomo jak długo będziemy musieli na nią czekać. Czy nie lepiej wydać pieniądze na 

remont odcinków dróg, na które mamy dokumentację techniczną? 

 

Pan Adam Potaczek – jeżeli dokumentacja jest na przebudowę dróg to nie można jej 

wykorzystać na remont. 

 

 

Połączono się telefonicznie z panem Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – pan Dyrektor przedstawił Zarządowi Powiatu propozycje wykonania 

remontu czterech odcinków dróg powiatowych w ramach zadania pn. „Poprawa infrastruktury 

drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego, polegająca na remoncie”. 

Pytanie czy te dwa pierwsze odcinki dróg, na które mamy dokumentacje Kuczkowo – Wola 

Bachorna i  Konradowo – Siniarzewo to są wycinki dokumentacji, które mamy? 
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Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– tak. 

 

Pani Lidia Tokarska – dlaczego pan Dyrektor proponuje jeszcze dwa kolejne odcinki dróg, 

na które w ogóle nie mamy dokumentacji, a za to mamy dokumentacje na inne dwie drogi, 

których pan Dyrektor nie proponuje? 

 

Pan Marcin Strych – ponieważ stan tych odcinków dróg jest katastrofalny i zagraża 

bezpieczeństwu użytkowników tych dróg. To są miejsca, w których są przełomy i wymaga to 

podjęcia natychmiastowych działań ze strony zarządcy drogi.  

 

Pani Lidia Tokarska – chodzi o to, że te pierwsze dwie drogi mają już dokumentacje  

i mogłyby być realizowane, a na te dwie kolejne drogi nie ma dokumentacji, w związku  

z czym będą one spowalniały wykonanie zadania pod tym wspólnym tytułem.  

 

Pan Marcin Strych – jak będziemy wyłaniać wykonawcę remontu dróg w jednym 

postępowaniu to tak, bo opracowanie dokumentacji potrwa ok. 4 – 6 tygodni, w takim 

ekspresowym tempie.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – przez te przełomy polisa idzie w górę. Wypadkowość w I półroczu 

mamy dwa razy większą niż w tamtym całym roku.  

 

Pani Lidia Tokarska – rozumiem to, ale i tak tego nie zrobimy tak szybko, bo najpierw jest 

procedura wyłonienia wykonawcy na dokumentację, później czekamy na wykonanie tej 

dokumentacji, następnie procedura wyłonienia wykonawcy remontu, będzie to trochę trwało. 

 

Pan Marcin Strych – koszt dokumentacji to ok. 5- 6 tys. zł, to są krótkie odcinki, małe 

dokumentacje. Myślę, że to pójdzie szybciej.  

 

Pani Lidia Tokarska – poddaję to pod dyskusję, ja wnioskuję o to, żeby skupić się na tych 

dwóch pierwszych drogach, które są w stanie krytycznym, na które mamy dokumentacje  

i zwiększyć zakres tego remontu, i wydać te środki tylko na te dwie drogi. W międzyczasie 

wykonać dokumentacje na drogi  Koneck – Jaranowo i Spoczynek – Zbrachlin, i postarać się 

wyodrębnić w budżecie na to kolejne środki finansowe w późniejszym czasie. 

 

Pan Marcin Strych – jest to jedno z rozwiązań.  

 

Pani Lidia Tokarska – ja bym to tak widziała. Skupiamy się na remoncie dróg, na które 

mamy dokumentacje i zamiast np. 200 mb. drogi robimy 350 mb. albo 400 mb., za środki, 

które są zabezpieczone w budżecie na ten cel. Jeśli są inne propozycje to proszę je zgłaszać.  

 

Pan Adam Potaczek – jak długo ZDP będzie szukał wykonawcy tego remontu? 
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Pan Marcin Strych – to zależy ilu wykonawców się zgłosi i czy w ogóle się zgłoszą. Trudno 

powiedzieć jak długo będzie trwała procedura.  

 

Pani Lidia Tokarska – z wyłonieniem wykonawcy na dokumentacje ostatnio jest krucho. 

 

Pan Marcin Strych – tak, rozmawiałem z jednym z wykonawców, mówił, że mają 

pozapychane portfele zamówień. Jest ciężko z wyłonieniem wykonawcy i pewnie też dlatego 

takie wysokie są ceny. Na dokumentację Ośno – Zazdromin mieliśmy tylko jednego oferenta  

i cena była wysoka. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję Zarządowi, żeby przeprowadzić remont tylko tych dwóch 

pierwszych dróg Kuczkowo – Wola Bachorna i Konradowo – Siniarzewo za kwotę do   

372 689 zł. Proszę, żeby wydłużyć odcinki remontowane tak, żeby zmieścić się w środkach 

zabezpieczonych w budżecie powiatu. W najbliższych tygodniach zajmiemy się ewentualnie, 

osobno, wykonaniem dokumentacji na te pozostałe dwie drogi. Jeżeli się nie powiedzie 

pomysł zrobienia dokumentacji, to niezależnie od tego będziemy realizowali to zadanie  

w kwocie zabezpieczonej w budżecie.  

 

Pan Marcin Strych – dodam tylko, że tam gdzie powstały te przełomy, doraźnie  

i tymczasowo, w lipcu, zreperujemy te odcinki patcherem. Nie będzie to trwała naprawa, ale 

na pewno usprawni to przemieszczanie się tymi drogami. 

 

Pani Lidia Tokarska – patcher jest lepszym rozwiązaniem niż łatanie dziur masą na zimno.  

 

Pan Marcin Strych – tak. 

 

Pan Adam Potaczek – ile będzie kosztowała naprawa drogi odcinka 100 mb. patcherem? 

 

Pan Marcin Strych – nie jestem w stanie tego teraz podać, przeliczę i przekażę panu 

Wicestaroście informację. 

 

Pan Adam Potaczek – suma zużycia tych dwóch dróg, na które mamy dokumentacje i suma 

zużycia tych dwóch dróg, na które nie mamy dokumentacji, które są bardziej zdewastowane? 

 

Pan Marcin Strych – to zależy od odcinka. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – skoro była zrobiona na te dwie drogi dokumentacja to chyba 

były priorytetem.  

 

Pani Lidia Tokarska – takie były sugestie Zarządu Dróg Powiatowych, żeby zrobić 

dokumentacje właśnie na te drogi, bo te drogi są naprawdę w złym stanie.  

 

Pan Marcin Strych – wszystkie te drogi, które zostały zgłoszone przeze mnie są w złym 

stanie. Z tym, że są odcinki gorsze i lepsze. Tak jak na każdej drodze. 
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Pani Lidia Tokarska – możemy rozważać dwa rozwiązania. Pierwsze, wszystkie pieniądze 

jakie mamy przeznaczone na remont wkładamy w pierwsze dwie drogi Kuczkowo – Wola 

Bachorna i Konradowo – Siniarzewo, zwiększając ich zakres, chodzi mi o długość 

remontowanych odcinków np. wydłużamy odcinek z 200 mb. do 350 mb., na tyle na ile 

wystarczy nam środków finansowych. Drugie, wykonać remont dwóch pierwszych dróg 

Kuczkowo – Wola Bachorna i Konradowo – Siniarzewo w podanym zakresie, długość 

odcinków zaproponowana przez Dyrektora ZDP, a w międzyczasie podjąć czynności 

zmierzające do wykonania dokumentacji na drogi  Koneck – Jaranowo i Spoczynek – 

Zbrachlin.  

 

Pani Paulina Smykowska – nie można od razu dwa zapytania ofertowe wystosować, 

pierwsze dwie drogi jedno zapytanie, a drugie dwie drogi dokumentacja i drugie zapytanie.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – podzielić na dwa zapytania ofertowe.  

 

Pani Lidia Tokarska – pytanie, czy chcemy wydawać dodatkowe środki na dokumentacje. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – inwestycje będziemy rozliczać dopiero w październiku po 

wykonaniu przebudowy dróg przez wykonawcę INODROG. 

 

Pani Lidia Tokarska – uszczuplamy pulę pieniędzy na remont zlecając opracowanie 

dokumentacji. 

 

Pan Marcin Strych – zgadzam się. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – jeśli pan Dyrektor ZDP wystąpi z wnioskiem o środki na 

wykonanie dokumentacji na remont dróg to będziemy mogli rozpatrzyć go dopiero  

w październiku po rozliczeniu inwestycji drogowych. Czyli w tym roku nie zrobi już tego 

remontu. 

 

Pani Lidia Tokarska – pytam członków Zarządu, która opcja jest dla was lepsza? 

 

Pan Marcin Strych – szybsza i sprawniejsza jest pierwsza, żeby zrobić remont tych dwóch 

pierwszych wymienionych w piśmie dróg. Można kompleksowo zrobić dokumentacje na 

remont tych dróg, bo one wymagają tego remontu, nie tylko odcinkowych, doraźnych napraw. 

Myślę, że opracowanie dokumentacji na całą drogę Spoczynek – Zbrachlin nas nie ominie, bo 

jej stan jest bardzo zły.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się 

z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wydatkowania środków finansowych w ramach zadania pn. „Poprawa infrastruktury 

drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego, polegająca na remoncie” 

proponuję wyrazić zgodę na wykonanie nakładek asfaltowych ze ścinką i uzupełnieniem 

poboczy dróg powiatowych: nr 2623C Kuczkowo – Wola Bachorna i nr 2608C Konradowo – 
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Siniarzewo na odcinkach, na których stan techniczno – eksploatacyjny jest bardzo zły,  

za kwotę zabezpieczoną na ten cel w budżecie powiatu, tj. 372 689 zł. Zarząd Powiatu, 

rozważy w terminie późniejszym, możliwość wykonania dokumentacji techniczno – 

kosztorysowej na remont dróg powiatowych: nr 2619C Koneck – Jaranowo i nr 2618C 

Spoczynek – Zbrachlin, a do czasu przeprowadzenia remontu tych dróg wykonane zostaną 

bieżące naprawy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wydatkowania środków finansowych w ramach 

zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego, polegająca na remoncie” wyraził zgodę na wykonanie nakładek 

asfaltowych ze ścinką i uzupełnieniem poboczy dróg powiatowych: nr 2623C Kuczkowo – 

Wola Bachorna i nr 2608C Konradowo – Siniarzewo na odcinkach, na których stan 

techniczno – eksploatacyjny jest bardzo zły, za kwotę zabezpieczoną na ten cel w budżecie 

powiatu, tj. 372 689 zł. 

Zarząd Powiatu, rozważy w terminie późniejszym, możliwość wykonania dokumentacji 

techniczno – kosztorysowej na remont dróg powiatowych: nr 2619C Koneck – Jaranowo  

i nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin, a do czasu przeprowadzenia remontu tych dróg wykonane 

zostaną bieżące naprawy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

29 czerwca 2022 r. znak: DUDiM.071.13.2022 w sprawie wydatkowania środków 

finansowych na wykonanie nakładek asfaltowych ze ścinką i uzupełnieniem poboczy  dróg 

powiatowych w ramach zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej dróg powiatowych na 

terenie powiatu aleksandrowskiego, polegająca na remoncie”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – panie Dyrektorze, słyszał pan decyzję Zarządu Powiatu w tym 

zakresie, proszę ją wykonać. 

 

Pan Marcin Strych – tak, słyszałem. Przystępujemy do działania. 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję panu Dyrektorowi za udział w posiedzenie Zarządu 

Powiatu. 
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Ad 4.3. Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru w sprawie 

przygotowania dokumentacji przetargowej na ubezpieczenie mienia powiatu oraz 

powiatowych jednostek organizacyjnych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.3. Pismo Naczelnika Wydziału 

Organizacji, Kadr i Nadzoru w sprawie przygotowania dokumentacji przetargowej na 

ubezpieczenie mienia powiatu oraz powiatowych jednostek organizacyjnych. 

 

Pani Paulina Smykowska – odbyło się spotkanie z Inter Broker w Toruniu dotyczące 

ubezpieczenie mienia powiatu oraz powiatowych jednostek organizacyjnych. Broker 

proponuje rozważenie zmian polegających na zwiększeniu sumy wartości odtworzeniowej 

budynków oraz wprowadzenie nadwyżkowego ubezpieczenia odpowiedzialności cywilnej, 

które zostałoby uruchomione w momencie wyczerpania sumy gwarancyjnej podstawowej 

polisy, wskutek wystąpienia szkody przewyższającej podstawową sumę gwarancyjną lub  

w przypadku gdy suma wypłaconych odszkodowań będzie równa lub wyższa podstawowej 

sumie gwarancyjnej.  

Jeśli chodzi o ubezpieczenie mienia to proponowane stawki dla budynków zabytkowych 

broker proponuje zwiększyć z dotychczasowej 3.500 zł / m2 na 5.000 zł / m2, dla hal 

sportowych i sal gimnastycznych z 2.400 zł / m2 na 3.500 zł / m2, dla budynków 

mieszkalnych, użyteczności publicznej, w tym administracyjno – biurowych, przedszkoli, 

szkół, internatów i podobnych z 2.000 zł / m2 na 3.300 zł / m2, dla budynków gospodarczych, 

magazynowych, warsztatów, garażowych, wiat i podobnych z 1.200 zł / m2 na 1.800 zł / m2. 

Jeżeli zwiększone zostaną te stawki ubezpieczenia metra kwadratowego budynku to  

z automatu rosną nam koszty polisy ubezpieczeniowej trzykrotnie. Zarząd musi podjąć 

decyzje w tym zakresie. To jest propozycja brokera. Z brokerem ustalamy warunki 

postępowania przetargowego. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – uważam, że nie powinniśmy podnosić wartości tych budynków.  

 

 

Na Zarząd Powiatu poproszona została pani Karolina Wojtylewska pracownik Wydziału 

Organizacji, Kadr i Nadzoru.   

 

 

Pani Lidia Tokarska – proszę o informacje w zakresie ubezpieczenie mienia powiatu oraz 

powiatowych jednostek organizacyjnych, chodzi nam o propozycję zwiększenie sumy 

wartości odtworzeniowej budynków. 

 

Pani Karolina Wojtylewska – broker proponuje zwiększenie sumy wartości odtworzeniowej 

budynków w przypadku ich zniszczenia. Przelicza się stawki na metr kwadratowy 

powierzchni.  Dotyczy to wszystkich naszych budynków powiatowych. Można zaproponować 

swoje propozycje stawek np. nie 5.000 zł / m2 dla budynków zabytkowych tylko 4.000 zł/ m2 

lub pozostać na stawkach jak dotychczas, jak były ustalone dwa lata temu. 
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Pani Lidia Tokarska – jeszcze musimy zdecydować czy postępowaniem przetargowym 

obejmujemy Samodzielny Publiczny Zakład Leczniczo – Opiekuńczy w Raciążku oraz na 

jaki czas ubezpieczamy. 

 

Pani Karolina Wojtylewska – tak, z racji tego, że SP ZL-O w Raciążku ma osobowość 

prawną. Co do czasu ubezpieczenia, myślę, że obecna sytuacja na świecie ma wpływ na rynek 

ubezpieczeniowy i jeżeli się ustabilizuje to ubezpieczenia będą korzystniejsze. Dlatego 

proponuję rozważyć ubezpieczenie mienia na okres 12 miesięcy.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – co do wprowadzenie nadwyżkowego ubezpieczenia 

odpowiedzialności cywilnej, uważam, że powinniśmy od tego odstąpić. 

 

Pani Karolina Wojtylewska – dwa lata temu był ten warunek w przetargu, ale nie było 

zainteresowania. SP ZL-O w Raciążku zawsze był objęty postępowaniem przetargowym. 

Polisa wystawiona jest na zakład.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jest to korzystne dla jednostki, bo udział w postepowaniu jest 

grupowy. SP ZL-O w Raciążku sam za siebie płaci składki, ze swojego planu finansowego. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję uruchomić 

procedurę wszczęcia postępowania przetargowego na ubezpieczenie mienia i innych 

interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz z  powiatowymi jednostkami organizacyjnymi,  

w tym z Samodzielnym Publicznym Zakładem Leczniczo – Opiekuńczym w Raciążku, przy 

założeniu ubezpieczenia mienia na okres 12 miesięcy tj. od 1 września 2022 r. do 31 sierpnia 

2023 r., przyjmując kryteria oceny oferty jak w postępowaniu poprzednim przeprowadzonym  

w 2020 r. Jednocześnie, proponuję nie wyrażać zgody na zwiększenie sumy wartości 

odtworzeniowej budynków oraz wprowadzenie nadwyżkowego ubezpieczenia 

odpowiedzialności cywilnej, które zostałoby uruchomione w momencie wyczerpania sumy 

gwarancyjnej podstawowej polisy, wskutek wystąpienia szkody przewyższającej podstawową 

sumę gwarancyjną lub w przypadku gdy suma wypłaconych odszkodowań będzie równa lub 

wyższa podstawowej sumie gwarancyjnej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, postanowił uruchomić procedurę wszczęcia postępowania przetargowego na 

ubezpieczenie mienia i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz z  powiatowymi 

jednostkami organizacyjnymi, w tym z Samodzielnym Publicznym Zakładem Leczniczo – 

Opiekuńczym w Raciążku, przy założeniu ubezpieczenia mienia na okres 12 miesięcy tj.  

od 1 września 2022 r. do 31 sierpnia 2023 r., przyjmując kryteria oceny oferty jak  

w postępowaniu poprzednim przeprowadzonym w 2020 r.  

Zarząd Powiatu, nie wyraził zgody na zwiększenie sumy wartości odtworzeniowej budynków 

oraz wprowadzenie nadwyżkowego ubezpieczenia odpowiedzialności cywilnej, które zostałoby 

uruchomione w momencie wyczerpania sumy gwarancyjnej podstawowej polisy, wskutek 

wystąpienia szkody przewyższającej podstawową sumę gwarancyjną lub w przypadku gdy 

suma wypłaconych odszkodowań będzie równa lub wyższa podstawowej sumie gwarancyjnej. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 28 czerwca 2022 r. znak: 

OR.Og.2530.4.2022 w sprawie przygotowania dokumentacji przetargowej na ubezpieczenie 

mienia powiatu oraz powiatowych jednostek organizacyjnych, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 4.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim do 

prowadzenia zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja polegająca na remoncie  

i wyposażeniu budynku Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – w podziale na II etapy” na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27, 

położonych przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta Aleksandrów 

Kujawski. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim do prowadzenia zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja 

polegająca na remoncie i wyposażeniu budynku Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim – w podziale na II etapy” na działkach nr 120 i 122 karta mapy 

27, położonych przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta Aleksandrów 

Kujawski. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  podjąć uchwałę w sprawie 

upoważnienia dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim do prowadzenia zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja 

polegająca na remoncie i wyposażeniu budynku Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim – w podziale na II etapy” na działkach nr 120 i 122 karta mapy 

27, położonych przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta Aleksandrów 

Kujawski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  podjął uchwałę nr 402/2022 w sprawie upoważnienia dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim  

do prowadzenia zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja polegająca na remoncie  

i wyposażeniu budynku Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim –  

w podziale na II etapy” na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27, położonych przy  

ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta Aleksandrów Kujawski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 29 czerwca 2022 r. znak: 

RI.7013.1.4.2022 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia 

dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie 

Kujawskim do prowadzenia zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja polegająca  

na remoncie i wyposażeniu budynku Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – w podziale na II etapy” na działkach nr 120 i 122 karta mapy 27, położonych 

przy ul. Strażackiej 22, w obrębie ewidencyjnym miasta Aleksandrów Kujawski, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.5. Projekty umów o zorganizowanie stażu / praktyki dla uczestników projektu pn. 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.5. Projekty umów o zorganizowanie stażu 

/ praktyki dla uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowy o zorganizowanie 

stażu / praktyki dla uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III 

etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi 

priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, 

poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 z: 

1) Kolejowym Szpitalem Uzdrowiskowym Sp. z o.o. z siedzibą w Ciechocinku i stażystą 

O.Z., 

2) WIP Sp. z o.o. z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim i stażystą P.M., 

3) Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym „Chemirol” Sp. z o.o. z siedzibą w Mogilnie  

i stażystą W.P., 

4) Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym „Chemirol” Sp. z o.o. z siedzibą w Mogilnie  

i stażystą I.K., 

5) Agnieszką Jóźwiak prowadzącą działalność gospodarczą pod nazwą „Sklep Spożywczo – 

Przemysłowy” z siedzibą w Poczałkowie i stażystą A.Ś., 

6) FORM-PLASTIC Sp. z o.o. z siedzibą w Ciechocinku i stażystą N.P., 

7) Zygmuntem Szczepańskim prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „Firma 

Handlowa „KOALA” z siedzibą w Turzynku i stażystą W.S., 

8) Grzegorzem Skowrońskim prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „Zakład 

Masarsko – Wędliniarski „SMAKOSZ” ze sklepami Grzegorz Skowroński” z siedzibą  

w Bądkowie i stażystą N.K. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowy o zorganizowanie stażu / praktyki dla 

uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020 z: 

1) Kolejowym Szpitalem Uzdrowiskowym Sp. z o.o. z siedzibą w Ciechocinku i stażystą O.Z., 

2) WIP Sp. z o.o. z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim i stażystą P.M., 

3) Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym „Chemirol” Sp. z o.o. z siedzibą w Mogilnie  

i stażystą W.P., 

4) Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym „Chemirol” Sp. z o.o. z siedzibą w Mogilnie  

i stażystą I.K., 

5) Agnieszką Jóźwiak prowadzącą działalność gospodarczą pod nazwą „Sklep Spożywczo – 

Przemysłowy” z siedzibą w Poczałkowie i stażystą A.Ś., 

6) FORM-PLASTIC Sp. z o.o. z siedzibą w Ciechocinku i stażystą N.P., 

7) Zygmuntem Szczepańskim prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „Firma 

Handlowa „KOALA” z siedzibą w Turzynku i stażystą W.S., 

8) Grzegorzem Skowrońskim prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „Zakład 

Masarsko – Wędliniarski „SMAKOSZ” ze sklepami Grzegorz Skowroński” z siedzibą  

w Bądkowie i stażystą N.K. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 29 czerwca 2022 r. znak: 

RI.042.43.2019/202/2021/2022 wraz z projektami umów o zorganizowanie stażu / praktyki 

dla uczestników projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Adam Potaczek – informuję, że dostałem w tej chwili informację od Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, że naprawa 100 mb. drogi patcherem  

to koszt ok. 30 tys. zł.  
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Ad 4.6. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie wyboru 

wykonawcy ubezpieczenia NNW dla 8 uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim uczestniczących w stażach / praktykach zawodowych w ramach projektu 

pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.6. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie wyboru wykonawcy ubezpieczenia NNW dla 8 uczniów 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim uczestniczących w stażach / praktykach 

zawodowych w ramach projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję dokonać wyboru najkorzystniejszej 

oferty wykonawcy Agencji Ubezpieczeniowej Grupy PZU S.A. PARTNER w Aleksandrowie 

Kujawskim na ubezpieczenie NNW dla 8 uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim uczestniczących w stażach / praktykach zawodowych w ramach projektu pn. 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 

Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 z ceną 

343,30 zł i zawrzeć z nim umowę w tym zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, dokonał wyboru najkorzystniejszej oferty wykonawcy Agencji 

Ubezpieczeniowej Grupy PZU S.A. PARTNER w Aleksandrowie Kujawskim na ubezpieczenie 

NNW dla 8 uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim uczestniczących  

w stażach / praktykach zawodowych w ramach projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na 

przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, 

poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 z ceną 343,30 zł i postanowił 

zawrzeć z nim umowę w tym zakresie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 29 czerwca 2022 r. znak: 

RI.042.43.2019/202/2021/2022 w sprawie wyboru wykonawcy ubezpieczenia NNW dla  

8 uczniów Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim uczestniczących w stażach / 

praktykach zawodowych w ramach projektu pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III 

etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi 

priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, 

poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.7. Projekty umów powierzenia przetwarzania danych osobowych w związku  

z realizacją projektu  pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi 

priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne  

i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.7. Projekty umów powierzenia 

przetwarzania danych osobowych w związku z realizacją projektu  pn. „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego 

w ramach osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne  

i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowy powierzenia 

przetwarzania danych osobowych w związku z realizacją projektu  pn. „Szkoła zawodowa 

szansą na przyszłość – III etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego 

w ramach osi priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne  

i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 z: 

1) Kolejowym Szpitalem Uzdrowiskowym Sp. z o.o. z siedzibą w Ciechocinku, 

2) WIP Sp. z o.o. z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim, 

3) Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym „Chemirol” Sp. z o.o. z siedzibą w Mogilnie, 

4) Agnieszką Jóźwiak prowadzącą działalność gospodarczą pod nazwą „Sklep Spożywczo – 

Przemysłowy” z siedzibą w Poczałkowie, 

5) FORM-PLASTIC Sp. z o.o. z siedzibą w Ciechocinku, 

6) Zygmuntem Szczepańskim prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „Firma 

Handlowa „KOALA” z siedzibą w Turzynku, 

7) Grzegorzem Skowrońskim prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „Zakład 

Masarsko – Wędliniarski „SMAKOSZ” ze sklepami Grzegorz Skowroński” z siedzibą  

w Bądkowie, 

8) Agencją Ubezpieczeniową Grupy PZU S.A. PARTNER w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowy powierzenia przetwarzania danych osobowych  

w związku z realizacją projektu  pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III etap” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 

Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, poddziałanie 10.2.3 

Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020 z: 

1) Kolejowym Szpitalem Uzdrowiskowym Sp. z o.o. z siedzibą w Ciechocinku, 

2) WIP Sp. z o.o. z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim, 

3) Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym „Chemirol” Sp. z o.o. z siedzibą w Mogilnie, 

4) Agnieszką Jóźwiak prowadzącą działalność gospodarczą pod nazwą „Sklep Spożywczo – 

Przemysłowy” z siedzibą w Poczałkowie, 

5) FORM-PLASTIC Sp. z o.o. z siedzibą w Ciechocinku, 

6) Zygmuntem Szczepańskim prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „Firma 

Handlowa „KOALA” z siedzibą w Turzynku, 

7) Grzegorzem Skowrońskim prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą „Zakład 

Masarsko – Wędliniarski „SMAKOSZ” ze sklepami Grzegorz Skowroński” z siedzibą  

w Bądkowie, 

8) Agencją Ubezpieczeniową Grupy PZU S.A. PARTNER w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 29 czerwca 2022 r. znak: 

RI.042.43.2019/2020/2021/2022 wraz z projektami umów powierzenia przetwarzania danych 

osobowych w związku z realizacją projektu  pn. „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – III 

etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi 

priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, działanie 10.02 Kształcenie ogólne i zawodowe, 

poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Komisja Finansowo – Budżetowa Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 

30 czerwca 2022 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu wniesione przez 

Zarząd Powiatu pod obrady Rady Powiatu, należące do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 30 czerwca 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 30 czerwca 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

30 czerwca 2022 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

posiedzeniu w dniu 30 czerwca 2022 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu wniesiony przez Zarząd Powiatu pod obrady Rady Powiatu, należący do jej 

właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opinią Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

30 czerwca 2022 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 30 czerwca 2022 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinia Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 czerwca 

2022 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:56. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


